
 

Protokół Nr 8/2011 
z posiedzenia VIII Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  17 czerwca   2011 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 14.00. 

 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z VI i VII posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym ocena przygotowania i 

zaawansowania realizacji  inwestycji na terenie gminy. 
6. Ocena stanu porządku publicznego i bezpieczeństwa publicznego. 
7. Informacja z wykorzystania środków unijnych w zakresie rolnictwa. 
8. Ocena działalności OPS w Obrytem. 
9. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2010 r. 
a. wystąpienie Wójta Gminy, 
b. przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte  sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2010 rok, 

c. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 

d. przedstawienie uchwały Składu orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie w sprawie zaopiniowania wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Obryte  w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 

e. dyskusja, stanowiska Komisji stałych rady Gminy na temat 
rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2010 r. 

f. głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej dot. udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 
2010 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu na 2010 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej    
      Gminy Obryte na lata 2011-2018. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Obryte na 
      2011 rok. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. opiniowania 
      kandydatów na ławników”. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Obryte w drodze bezprzetargowej. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 
Inwentaryzacyjnej. 

17. Uchylenie uchwały Nr VI/28/2011 Rady Gminy Obryte z dnia 30 marca 2011 
r. w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic 
administracyjnych pomiędzy Gminą Obryte a Gminą Pułtusk w rejonie 
Szygówka. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 
społecznych z mieszkańcami Gminy Obryte. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-
2015. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu oraz sposobu powoływania i 
odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Rozwiązywania 
Problemów Przemocy w Rodzinie oraz warunków jego funkcjonowania. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Obryte 
na lata 2011-2015 z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu 
systemowego finansowanego ze środków Unii Europejskiej. 

23. Zmiana uchwały Nr XXXII/225/2006 Rady Gminy Obryte z dnia 28 czerwca 
2006 roku w sprawie podziału gminy na obwody głosowania. 

24. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
25. Wolne wnioski i informacje. 
26. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 
Otwarcia posiedzenia VIII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Tadeusz Czyż –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 15. Obrady są prawomocne. Lista obecności stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
P.Przew.RG odczytał proponowany porządek obrad. 
P.Przew.RG – proszę o zgłaszanie uwag do proponowanego porządku obrad . 
P.Podpora – na przedostatniej sesji zgłosiłem wniosek, żeby  wprowadzić  punkt 
dotyczący podwyżki diet dla sołtysów. Prośba jest taka, żeby na następnej komisje 
był ten punkt wprowadzony. 
P.Przew.RG – nie zapomnieliśmy o tym, na następne komisje i na sesję 
wprowadzimy ten punkt po ocenie wykonania budżetu za I półrocze .  
Za proponowanym porządkiem obrad głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z VI i VII posiedzenia Sesji. 
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P.Przew.RG – protokoły  z VI i VII  posiedzenia Sesji były wyłożone  do wglądu, czy 
mamy odczytywać go czy przyjmujemy bez odczytania. 
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołów  z VI i VII  posiedzenia Sesji bez odczytywania głosowało 
15 radnych (100% obecnych). 
Protokoły z VI i VII  posiedzenia Sesji Rady Gminy  zostały przyjęte bez 
odczytywania. 
 
Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Podpora –korzystając z obecności Wójta Szczepanika , proszę Pana Wójta o 
udzielenie odpowiedzi , jak się przedstawia sprawa afery złomowej, którą Pan 
odkrył,  z udziałem byłego Wójta  Henryka Szczepanika i drugie pytanie -  dlaczego 
Prokuratura prowadzi śledztwo w sprawie odbioru  inwestycji budowy hydroforni 
w Cyganach. 
 
Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym ocena przygotowania i 
zaawansowania realizacji  inwestycji na terenie gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu Panu Wójtowi. 
P.Wójt – w okresie od 30 marca b.r. do chwili obecnej odbyła się jeszcze jedna sesja 
wyjazdowa w Domu Polonii , było to wspólne posiedzenie Sesji Rady Powiatu i rad 
gmin z terenu powiatu pułtuskiego, gdzie była dokonana ocena ostatniej dekady. 
Uczestniczyło 17 osób tj. 14 radnych i 3 osoby z gminy. 
Zadania realizowane przez gminę : 

1) utylizacja eternitu – złożyliśmy wniosek do Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska na kwotę 58.270 zł, było 60 wniosków, wszystkie zostały 
rozpatrzone pozytywnie, wcześniej był wyłoniony oferent , już są wnioski po 
wstępnej analizie, więc wkrótce przystąpimy do odbioru eternitu od 
mieszkańców, firma która wygrała przetarg już chce ten eternit odbierać, 

2) złożyliśmy również wniosek do Zielonych Mostów Narwi w ramach 
programu LIDER na modernizację dachu na Wiejskim Domu Kultury na 
kwotę 56.800 zł, wstępną analizę wniosek przeszedł pozytywnie .  W ramach 
tego programu składał też proboszcz parafii Zambski na remont dachu nad 
prezbiterium przy kościele w Zambskach, również ten wniosek uzyskał 
pozytywna opinię, czekamy na ciąg dalszy. 

3) Wykonaliśmy oświetlenie uliczne w miejscowości Płusy, inwestycja jest 
odebrana i sprawdzona przez inspektora nadzoru. 

4) Droga Psary Nowiny – ten temat ciągnie się dość długo, z rozmowy z 
pracownikami wynika, że była prowadzona rozmowa z Nadleśniczym 
Nadleśnictwa Pułtusk, nastąpiła zmiana Nadleśniczego, który nie chciał uznać 
ustaleń gminy z poprzednim Nadleśniczym, wchwili obecnej zwracamy się o 
wyłączenie gruntów leśnych z produkcji leśnej, uzgodnienia dotyczy 
Wojewody, Sanepidu i Regionalnej Dyrekcji Ochrony  Środowiska. 
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5) Złożyliśmy wniosek na remont drogi dojeżdżającej do Rozdziały-Rowy-
Sokołowo Włościańskie z funduszu ochrony gruntów rolnych, wniosek został 
przyjęty, zostaliśmy „wyróżnieni” tzn. gmina Obryte i gmina Świercze nie 
otrzymaliśmy dofinansowania. Prosiłem o wyjaśnienie Panią Kierownik i 
złożyłem dodatkowy wniosek, zobaczymy , co z tego wyjdzie. 

6) Mamy już przygotowane dokumenty na ogłoszenie przetargu na wykonanie 
wodociągi łączącego od Rozdział do Gostkowa, mamy uzgodnienia z 
Rejonem Dróg Powiatowych, wydali nam pozytywną opinię na wejście w pas 
drogowy, tak więc oglaszamy przetarg na tą inwestycję, ponieważ to zadanie 
musi być jeszcze rozliczone z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 
Środowiska. Aneks jest podpisany do 15 grudnia 2011 roku. 

7) Przystąpiliśmy do realizacji funduszu sołeckiego , na dzień dzisiejszy 
wykonano żwirowanie w 4 sołectwach (Tocznabiel wraz z montażem 
przepustu, Ciółkowo Małe, Ciółkowo Nowe i Ulaski), 

8) Wykonaliśmy oświtlenie uliczne w Gródku Nowym (5 lamp), 
9) Zamówiliśmy 2 przystanki do Ciółkowa Rządowego, podbudowa jest 

wykonan, montaż pójdzie sprawnie. 
10) Wykonaliśmy boisko do piłki siatkowej w Zambskach Kościelnych,  
11)  zakupiliśmy dwie tablice ogłoszeniowe (Bartodziej i Obryte), 
12) Odbyło się spotkanie w sprawie nieszczelności kanalizacji ściekowej w 

Obrytem , w którym wziął udział Pan Dąbrowski wraz z asystentem, temat 
wziął do realizacji , do 15 lipca ma przyjechać i jakieś rozwiązanie nam 
przedstawić ,Pan Dąbrowski ma się wgłębić w ten temat i coś nam powie. 

13) Mamy już podpisaną umowę na wykonanie placu zabaw w Gródku 
Rządowym na kwotę 14.480 zł. Ponadto  cały czas mamy sprawy podtopienia, 
konserwacji rowów, mostków, na dzień dzisiejszy 17 mostów wymieniliśmy. 
W Ulaskach po ostatniej ulewie woda zniszczyła  mostek, wspólnie ze 
Starostwem ten temat załatwimy, 

14) Poza tym sprawy administracyjne gminy, dużo czasu poświęciliśmy sprawom 
likwidacji GZEASiP w Obrytem, przejście w nową strukturę,  ale już to 
wszystko przejęliśmy i na bieżąco wszystkie sprawy realizujemy. 

15) Uczestniczyłem w tym czasie w różnych spotkaniach, jednym z ważniejszych 
było spotkanie w Domu Polonii w Pułtusku odnośnie przeciwdziałania 
powodziom nad Bugiem i Narwią, wszyscy stwierdzili, że jest potrzeba 
pogłębiania rzek, szczególnie rzeki Bug, ponieważ tam bardziej są tereny 
zalewowe. 

 
P.Wiśniewski – odnośnie żwirowania drogi Ciółkowo Nowe-Ciółkowo Małe, 
przydałoby się dwie wywrotki żwiru, bo tam jest nieskończone to nawożenie. Na 
drodze Ciółkowo Rządowe jest duża dziura , może być nieszczęście albo samochód 
rozbity albo wypadek śmiertelny. 
P.Wójt – ja informowałem, że zostawiliśmy rezerwę. Musicie mieć świadomość, że 
wszystkie środki na drogi zostały rozdysponowane. Pan Godlewski, który wygrał 
przetarg obiecał ,że dowiezie tego żwiru. Tona wyszła 25,29 zł. Jeżeli chodzi o drogę 
w Ciółkowie Rządowym, to już kilkakrotnie dzwoniłem do Zarządu Dróg 
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Powiatowych. Jakiś efekt jest, bo dzisiaj kosiarka pobocza kosi. Pani z Zarządu Dróg 
ma przyjechać do mnie i pojedziemy, to zobaczy jak wygląda ta droga. 
P.Rogulski – na drogę w stronę Pana Czyża w Rozdziałach potrzebna jest wywrotka 
żwiru. 
 
Ad.6. Ocena stanu porządku publicznego i bezpieczeństwa publicznego. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu Panu Krzysztofowi Chodyna – I Zastępcy Komendanta 
Powiatowego Policji w Pułtusku. 
P.Chodyna – przedstawił analizę stanu bezpieczeństrwa i porządku publicznego na 
podległym terenie  Posterunku Policji w Zatorach za okres od 01.01.2010 r. do 
31.12.2010 r., która stanowi załącznik do protokołu. 
Następnie P.Przew.RG udzielił głosu Panu Maciejowi Piątek – przedstawicielowi 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  w Pułtusku. 
P.Piątek – przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa , ochrony 
przeciwpożarowej, zagrożeniach pożarowych  i innych miejscowych oraz 
zabezpieczeniu operacyjnym  w gminie Obryte na tle powiatu pułtuskiego, która 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Uwag nie wniesiono. 
 
Ad.7. Informacja z wykorzystania środków unijnych w zakresie rolnictwa. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu Panu Stanisławowi Guzlowi – Kierownikowi Biura 
Powiatowego ARiMR. 
P.Guzel – postaram się przedstawić państwu ten temat w jak najmniejszym skrócie. 
Ze środków unijnych w latach 2007-2013 korzystali rolnicy, przedsiębiorcy i  
samorządy gminne. Od 2004 r. systematycznie spada liczba beneficjentów, w 2010 r. 
– skorzystało 4.660 rolników a w 2004 ok. 6000 rolników skorzystało z dopłat.  Na 
dopłaty obszarowe wydano ponad 52 mln zł w 2010 roku ; renty strukturalne – ok. 
310 beneficjentów,  z dofinansowania gospodarstw na niskotowarowe skorzystało 
950  beneficjentów , z programów rolno-środowiskowych skorzystało 250 
beneficjentów i 19 rolników skorzystało z dofinansowania na zalesianie gruntów. 
Jeżeli chodzi o obsługę dot. identyfikacji i rejestracji zwierząt – to muszę powiedzieć , 
że rolnicy opóźniają się z rejestracją zwierząt i zgłaszaniem ich przemieszczania , w 
terminach 7-dniowych powinno się zgłaszać urodzenia i przemieszczanie zwierząt. 
Od tego roku w ramach poprawy bezpieczeństwa żywnościowego w kontrolach CC 
gospodarstw będzie to brane pod uwagę . Kontrolę będą przeprowadzać inspekcje 
weterynaryjne i jeżeli w takim protokole będą  tylko zastrzeżenia, to będzie 
zmniejszana płatność obszarowa. Rolnicy powinni na bieżąco prowadzić książkę 
rejestracji stada bydła i stada świń a także ewidencję zabiegów agrotechnicznych. 
Trwałe użytki zielone – nie ma za to kary, gdy się chce zlikwidować, to powinno się 
wpisać we wniosku to, co jest faktycznie zasiane. 
 
P.Karczewska – co zrobić w sytuacji, gdy dziki wyszły na łąki , są tak poryte i nie 
można było skosić a termin jest do 15 lipca, czy będą jakieś konsekwencje w związku 
z tym. 



 6 

P.Guzel – nie będzie konsekwencji, o ile będzie to zgłoszone do Koła Łowieckiego      
i będzie na to jakiś dokument. Tak samo , jeśli będą inne zniszczenia – też trzeba 
zgłaszać odpowiednim instytucjom. 
P.Postek – Starszy specjalista MODR – chciałem tylko poinformować, że w dniach 18-
19 czerwca 2011 odbędą się XII Mazowieckie Dni Rolnictwa, program uroczystości 
jest wywieszony na tablicy ogłoszeń. Ponadto chcę przypomnieć, że wnioski o 
dopłaty do materiału siewnego można składać do 25 czerwca do ARR w Warszawie, 
natomiast wnioski o dofinansowanie w ramach „Ułatwianie startu młodym 
rolnikom”  można składać do 24 czerwca. Poza tym jest jeszcze możliwość  
otrzymania wsparcia na zalesianie gruntów rolnych. 
P.Przew.RG – dobrze by było, gdyby te informacje został przekazane na piśmie. 
P.Postek – na komisji ds. rolnictwa przekazałem członkom komisji takie materiały.   
O dokumenty proszę zgłaszać się do mojego biura, wszystko udostępnię. 
 
Ad.8.Ocena działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Kierownik – Bożena Apalińska – przekazałam Państwu dość szczegółowe 
materiały dotyczące sprawozdania z działalności OPS w Obrytem(sprawozdanie z 
działalności Ośrodka stanowi załącznik do protokołu). Ustawa o pomocy społecznej 
nakazuje obowiązek corocznego przedkładania sprawozdania Radzie Gminy Obryte. 
P.Przew.RG - może w formie pytań ten punkt omówimy, może macie Państwo jakieś 
pytania do Pani Kierownik Ośrodka. 
Uwag ani pytań do Pani Kierownik dot. działalności Ośrodka nie zgłoszono. 
 
Ad.9.Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy za 2010 r. 
 
a) wystąpienie Wójta Gminy, 
b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie  w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte 
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2010 r. 
c) przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie  udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Obryte, 
d) przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie  w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy 
Obryte w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obryte , 
e) dyskusja, stanowiska Komisji stałych Rady Gminy  na temat rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2010 r. 
f) głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej  dot. udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Obryte. 
 
 
Ad.a.)  wystąpienie Wójta Gminy  
 
P.Przew.RG udzielił głosu Panu Wójtowi Gminy. 
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P.Wójt – Budżet Gminy Obryte na 2010 r. wykonany został zgodnie z przyjętą 
Uchwałą Budżetową na rok 2010. Budżet zamknął się deficytem w wysokości 
1.191.638,18 zł, który pokryty został emisją obligacji komunalnych na kwotę : 
1.500.000 zł oraz wolnymi środkami. 
Założone plany dochodów oraz wydatków zostały zrealizowane. 
Wykonane dochody ogółem: 13.783.816,31 zł w tym : 
- bieżące : 13.437.549,31 zł tj. 99,70% planowanych dochodów bieżących, 
- majątkowe : 346.267,00 zł tj. 100% planowanych dochodów majątkowych. 
Wykonane wydatki ogółem : 14.975.454,49 zł, w tym : 
- bieżące : 12.760.187,33 zł tj. 95,34% planowanych wydatków bieżących, 
Majątkowe : 2.215.267,16 zł tj. 91,76 % planowanych wydatków majątkowych. 
Planowane do realizacji inwestycje w roku 2010 wykonane zostały w 99,89 %. 
Niewykonane wydatki bieżące realizowane były w sposób zgodny z 
zapotrzebowaniem. 
Na niewykonanie wydatków majątkowych przełożył się Vat od realizacji inwestycji 
pn. Budowa Stacji Uzdatniania Wody we wsi Cygany tj. 197.075,82 zł, który 
rozliczony został z Urzędem Skarbowym. 
Wykonanie zadań inwestycyjnych za 2010 r. : 
- Przebudowa drogi gminnej we wsi Zambski Kościelne- Tocznabiel – 533.000 zł 
inwestycja wykonana, 
- Przebudowa drogi gminnej Psary-Psary Nowiny- 22.000 zł, inwestycja jest w trakcie 
opracowywania dokumentacji do uzyskania pozwolenia na budowę. 
- modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych wsi Bartodzieje – 83.941,60 zł  
- zakup wiat przystankowych dla gminy Obryte – 49.994,92 zł, 
- remont budynku punktu skupu mleka we wsi Gostkowo – 9.613,40 zł , 
- remont oświetlenia ulicznego we wsi Tocznabiel –46.458,84 zł . 
Wykonanie wieloletnich zadań inwestycyjnych : 
Przebudowa stacji uzdatniania wody we wsi Cygany – inwestycja zrealizowana i 
oddana do użytkowania, 
Budowa nadnarwiańskiej magistrali kanalizacyjnej wraz z oczyszczalnią ścieków dla 
wsi Zambski Kościelne , Zambski Stare –poniesione koszty to 56.200 zł,  inwestycja 
na etapie uzyskiwania pozwolenia na budowę, 
Modernizacja przestrzeni publicznej we wsi Sokołowo Włościańskie – inwestycja 
zakończona i oddana do użytkowania, 
Remont Gminnego Domu Kultury we wsi Sadykierz – złożono wniosek o 
dofinansowanie z PROW, wniosek jeszcze jest nie rozpatrzony. 
Uwag do wystąpienia Wójta nie wniesiono. 
 
Ad.b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie     w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy Obryte sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2010 r. 
 
P.Wiceprzew.RG odczytał uchwałę Nr 157/C/2011 Składu Orzekającego RIO w 
Warszawie z dnia 29 kwietnia 2011 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym 
przez Wójta Gminy Obryte sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2010 r., która 
stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.c) przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie  udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 
 
P.Przew. Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obryte , który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad.d) przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie     w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji  
Rewizyjnej Rady Gminy Obryte w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Obryte , 
 
P.Wiceprzew.RG odczytał uchwałę Nr 220/C/2011 Składu Orzekającego RIO w 
Warszawie z dnia 31 maja 2011 w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Obryte z dnia 26 maja 2011 r. w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.e)dyskusja, stanowiska komisji Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2010 r. 
 
P.Przew.RG – ten temat był omawiany na komisjach. Proszę Przewodniczących 
komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 
P.Mroczkowski  – Komisja Oświaty pozytywnie i jednogłośnie przyjęła  przedłożone 
przez Wójta  sprawozdanie z wykonania budżetu gminy  za 2010 rok. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
P.Oleksa– Komisja Budżetowo-Gospodarcza pozytywnie  zaopiniowała projekt 
uchwały i jednogłosnie. 
 
Ad.f) głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej dot. udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Obryte. 
 
W związku z tym, że radca prawny – P. Jacek Nieścior obecny na posiedzeniu sesji 
stwierdził, iż głosowanie nad wnioskiem komisji Rewizyjnej dot. udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte było niepotrzebnie wstawione , ponieważ 
radni głosują nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium, głosowanie nie było 
przeprowadzone. 
 
Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 
2010 rok. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych(100% obecnych). 
 
Uchwała Nr VIII/29/2011 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 
2010 rok została podjęta. 



 9 

 
 
Ad.11.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2010 rok . 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr VIII/30/2011 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte  
absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2010 rok  została podjęta. 
 
P.Wójt – co prawda w małym stopniu mnie dotyczy ten rok 2010, praktycznie kilka 
dni, niemniej jako radny uczestniczyłem w obradach sesji i chcę serdecznie Wysokiej 
Radzie podziękować za absolutorium. Myślę, że ten rok będziemy wspólnie 
pracować, żeby zasłużyć na te absolutorium na drugi rok.Serdecznie dziękuję. 
P.Przew.RG – chciałbym serdecznie podziękować  Panu Wójtowi za działalność w 
imieniu Rady Gminy,chciałem podziękować za zaufanie 100% i udzielenie 
absolutorium. Chciałem życzyć dalszych sukcesów w pracy, skutecznej działalności 
jako Wójt Gminy. Dziękuję bardzo. 
 
Godz. 15.18 – P.Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minutową przerwę w 
obradach. 
Godz. 15.30 – P.Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady Sesji. 
 
Ad.12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej   
Gminy Obryte na lata 2011-2018. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – temat był omawiany szczegółowo na komisjach Rady Gminy, proszę o 
ewentualne pytania dot. tego punktu. 
Pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty była za podjęciem tej uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa była za podjęciem tej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna była za podjęciem tej uchwały. 
P.Oleksa – Komisja Budżetowo-Gospodarcza również była za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych , 1 radny wstrzymał się od głosu, 
głosów przeciw nie było. 
 
Uchwała Nr VIII/31/2011 Rady Gminy Obryte w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej   Gminy Obryte na lata 2011-2018 została podjęta. 
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Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Obryte 
na 2011 rok.  
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – temat był omawiany szczegółowo na komisjach Rady Gminy, proszę o 
ewentualne pytania dot. tego punktu. Nowych zmian nie ma. 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o opinie w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa też jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za  podjęciem tej uchwały. 
P.Oleksa – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych , 1 radny wstrzymał się od głosu, 
przeciw nie było. 
 
Uchwała Nr VIII/32/2011 Rady Gminy Obryte w sprawie zmiany Uchwały 
budżetowej Gminy Obryte na 2011 rok  została podjęta. 
 
Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. opiniowania 
kandydatów na ławników”. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt -   w tym roku upływa kadencja ławników sądowych, więc Rada Gminy jest 
zobowiązana do przeprowadzenia wyborów na nową kadencję 2012-2015.Mamy 
przydział 1 ławnika. Zgłoszenia kandydatów na ławników będą przyjmowane do 30 
czerwca 2011 roku. 
Art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych 
(Dz.U. Nr 98, poz. 1070 ze zm.) stanowi , że przed przystąpieniem do wyborów rada 
gminy powołuje zespół, który przedstawia na sesji rady gminy swoją opinię o 
zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich 
wymogów określonych w ustawie. Proponujemy do składu tego zespołu powołać 
następujące osoby : 
1. Mirosław Barszcz, 2. Paweł Falba, 3. Marek Tomaszewski – wyznaczony przez 
Prezesa Sądu Rejonowego w Pułtusku sędzia sądu rejonowego. 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o opinie w tym temacie. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem tej uchwały .  
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa  jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Oleksa – Komisja Budżetowo-Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt tej 
uchwały.  
P.Smyk – czy do tej pory ktoś się zgłosił na ławnika. Nikt z zewnątrz się nie zgłosił. 
P.Wójt – dużego zainteresowania nie ma tym tematem. Tylko jedna osoba jest 
zainteresowana – Pani Petniakowska. Do 30 czerwca można zgłaszać kandydatów. 
 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę  w w/w sprawie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100%). 
Uchwała Nr VIII/33/2011 Rady Gminy Obryte w sprawie powołania „Zespołu ds. 
opiniowania kandydatów na ławników została podjęta. 
 
 
Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Obryte w drodze bezprzetargowej. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Dyga T.- Kierownik Referatu Rolnictwa - sąsiad działki gminnej nr 319/14 o pow. 
0,0077 ha we wsi Zambski Kościelne (tj. droga gminna) złożył wniosek do Pana 
Wójta o wykupienie tej działki, ponieważ przylega ona do jego działki i nie jest 
nikomu potrzebna jako droga, ponieważ wszyscy właściciele sąsiednich działek mają 
dojazd do swoich nieruchomości.  
P.Przew.RG – projekt uchwały był omawiany na komisjach Rady Gminy, proszę 
Przewodniczących Komisji o opinie w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem tej uchwały.  
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa  jest za uchwałą. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za zbyciem tej nieruchomości. 
P.Oleksa – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały.  
P.Przew.RG odczytał uchwałę  w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,1 radny wstrzymał się od głosu, 
głosów przeciw nie było. 
 
Uchwała Nr VIII/34/2011 Rady Gminy Obryte w  sprawie zbycia nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Obryte w drodze bezprzetargowej  została podjęta. 
 
Ad.16.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 
Inwentaryzacyjnej. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – chodzi o aktualizację komisji inwentaryzacyjnej, która była powołana w 
2004 roku. W skład komisji wchodzi 5 radnych, którzy na komisjach wyrazili zgodę 
na powołanie do składu tej komisji. To jest praca społeczna. za posiedzenia nie 
będzie żadnych diet. 
P.Podpora – kto do tej pory wchodził w skład tej komisji. 
P.Wójt – dokładnie nie wiem, ale jak trzeba to poprosimy Panią Godlewską i nam 
przedstawi  skład osobowy, jaki był do tej pory. 
P.Podpora –czy to jest dołożenie nowych osób, czy nowy skład się powołuje. 
P.Wójt -  to jest nowy cały skład komisji. 
P.Popdora- czy nie ładniej by wyglądało, gdyby w projekcie nie były wpisywane 
nazwiska członków komisji. To Rada wyłania tych członków i powołuje, po co od 
razu były wpisane osoby w projekcie uchwały nie pytając pozostałych radnych. Dla 
mnie to jest dyskryminacja i dzielenie radnych. 
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P.Przew.RG – to stałe komisje wyłoniły tych kandydatów na posiedzeniach 
komisji.Możecie mieć uwagi co do tego a teraz poproszę o stanowiska komisji w tej 
sprawie. 
P.Podpora – już przed komisjami w projekcie uchwały były wpisane nazwiska osób , 
które mają wejść w skład komisji. 
P.Przew.RG –to są propozycje, można było na komisjach je odrzucić ,alektoś musi 
zaproponowac ten skład komisji. Proszę Przewodniczących Komisji o opinie w 
sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jednogłośnie wyraża zgodę na podjęcie tej 
uchwały.  
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa  jest za uchwałą. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Oleksa – Komisja Budżetowo-Gospodarcza w 100%  była za podjęciem tej uchwały.  
 
P.Przew.RG uchwały  w w/w sprawie. 
Za przyjęciem odczytanej uchwały głosowało 14  radnych, 1 radny był przeciw. 
 
Uchwała Nr VIII/35/2011 Rady Gminy Obryte w sprawie zmiany składu osobowego 
Komisji Inwentaryzacyjnej została podjęta. 
 
Ad.17.Uchylenie uchwały Nr VI/28/2011 Rady Gminy Obryte z dnia 30 marca 2011 
r. w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic administracyjnych 
pomiędzy Gminą Obryte a Gminą Pułtusk w rejonie Szygówka. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – ten temat wraca już któryś raz , na poprzedniej Sesji podjęliśmy uchwałę w 
sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic administracyjnych 
pomiędzy Gminą Obryte a Gminą Pułtusk w rejonie Szygówka . Wg Wydziału 
Nadzoru Prawnego Wojewody taka uchwała nie może być podjęta bez 
przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami. W związku z tym trzeba uchylić tą 
uchwałę. 
P.Przew.RG – projekt uchwały był omawiany na komisjach Rady Gminy, proszę 
Przewodniczących Komisji o stanowiska w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za uchyleniem tej uchwały.  
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa  jest za uchyleniem  uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za uchyleniem tej uchwały. 
P.Oleksa – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za uchyleniem tej uchwały.  
P.Podpora – my tylko uchylamy poprzednią uchwałę a nowej  nie podejmujemy      
w tej sprawie. 
P.Wojt – tak, tylko uchylamy , nową uchwałę podejmiemy  dopiero po konsultacji z 
mieszkańcami wsi Tocznabiel. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę  w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciw nie było ,1 radny był 
nieobecny w chwili głosowania. 
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Uchwała Nr VIII/36/2011 Rady Gminy Obryte w sprawie uchylenia uchwały Nr 
VI/28/2011 Rady Gminy Obryte z dnia 30 marca 2011 r. w sprawie wyrażenia opinii 
w przedmiocie zmiany granic administracyjnych pomiędzy Gminą Obryte a Gminą 
Pułtusk w rejonie Szygówka została podjęta. 
 
Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 
społecznych z mieszkańcami Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt - w związku z poprzednim punktem proponujemy przyjąć zasady i tryb 
przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Obryte.Spotkanie z 
mieszkańcami trzeba zorganizować. Była sołtys z Szygówka w sprawie budowy 
drogi asfaltowej. Temat będzie omówiony z radcą  i Burmistrzem. Je nie będę 
przeciwny budowie drogi, ale Rada będzie przeciwna, żeby przekazać 56 ha gruntu. 
Nie będziemy im przeszkadzać w realizacji tej drogi. 
P.Przew.RG – projekt uchwały był omawiany na komisjach Rady Gminy, proszę 
Przewodniczących Komisji o opinie w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem tej uchwały.  
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa  jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Oleksa – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały.  
P.Przew.RG odczytał uchwałę  w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr VIII/37/2011 Rady Gminy Obryte w sprawie zasad i trybu 
przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Obryte została 
podjęta. 
 
Ad.19.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 
na lata 2011-2015. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Apalińska – ten temat omawiany był na komisjach, proponuję przyjąć ten program. 
P.Przew.RG – proszę Przewodniczących Komisji o opinie w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem tej uchwały.  
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa  jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Oleksa – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały.  
P.Przew.RG odczytał uchwałę  w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
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Uchwała Nr VIII/38/2011 Rady Gminy Obryte w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 
Rodzinie na lata 2011-2015  została podjęta. 
 
Ad.20.Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu oraz sposobu powoływania i 
odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Rozwiązywania 
Problemów Przemocy w Rodzinie oraz warunków jego funkcjonowania. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Apalińska – ten temat omawiany był na komisjach, proszę o przyjęcie tej uchwały. 
P.Przew.RG – proszę Przewodniczących Komisji o opinie w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem tej uchwały.  
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa  jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Oleksa – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały.  
P.Przew.RG odczytał uchwałę  w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr VIII/39/2011 Rady Gminy Obryte w sprawie określenia trybu oraz 
sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 
Rozwiązywania Problemów Przemocy w Rodzinie oraz warunków jego 
funkcjonowania została podjęta. 
 
Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Obryte 
na lata 2011-2015 z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Dyga T. – ten temat omawiany był na komisjach, radni znają ten temat.  
P.Przew.RG – proszę Przewodniczących Komisji o opinie w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem tej uchwały.  
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa  jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Oleksa – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały.  
P.Przew.RG odczytał uchwałę  w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr VIII/40/2011 Rady Gminy Obryte w sprawie przyjęcia Programu 
współpracy Gminy Obryte na lata 2011-2015 z organizacjami pozarządowymi i 
innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
została podjęta. 
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Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu 
systemowego finansowanego ze środków Unii Europejskiej. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Apalińska – ten temat omawiany był szczegółowo na komisjach. 
P.Przew.RG – proszę Przewodniczących Komisji o opinie w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem tej uchwały.  
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa  jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Oleksa – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały.  
P.Przew.RG odczytał uchwałę  w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr VIII/41/2011 Rady Gminy Obryte w sprawie wyrażenia zgody na 
realizację projektu systemowego finansowanego ze środków Unii Europejskiej 
została podjęta. 
 
Ad.23. Zmiana uchwały Nr XXXII/225/2006 Rady Gminy Obryte z dnia 28 czerwca 
2006 roku w sprawie podziału gminy na obwody głosowania. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt odczytał uzasadnienie do uchwały, które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Przew.RG – projekt był podpisany przez radcę prawną, proszę Przewodniczących 
Komisji o opinie w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za zmianą tej uchwały.  
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa  jest za zmianą tej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za zmianą tej uchwały. 
P.Oleksa – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za zmianą  tej uchwały.  
P.Podpora – gdy zlikwidujemy ten obwód głosowania a Dyrekcja DPS-u zwróci się 
do Wójta o utworzenie obwodu głosowania, to i tak będziemy musieli utworzyć ten 
obwód. Wszystkich przewozić do innego lokalu wyborczego i stworzyć w tym 
lokalu taki bałagan – nie wiem czy to jest dobra decyzja. 
P.Nieścior – pod względem prawnym jest dobrze, rada tworzy na wniosek Wójta 
obwód głosowania w przypadku przebywania w takim zakładzie co najmniej 15 
osób, ale nie jest to zapis obligatoryjny tylko piszę, że Rada tworzy na wniosek 
Wójta. Jeżeli Wójt przeanalizuje wszystkie przesłanki , które składają się na ten nasz 
przypadek i dojdzie do wniosku, że zachodzą akurat te przesłanki, to może taki 
projekt uchwały poddać pod głosowanie Radzie czyli to od Wójta zależy, czy Wójt 
stwierdzi, że taką uchwałę należałoby podjąć. Każda uchwała idzie do Wojewody. 
P.Borczyński – dziwię się, że niektóre osoby tutaj tak zabiegają o pozostawienie tego 
obwodu głosowania, w Polsce bardzo mało chodzi osób na głosowanie a to są ludzie 
chorzy, nie są uświadomieni politycznie, nie walczcie tak o nich. 
P.Łach – to nieprawda, że oni nie widzą co się dzieje w Polsce ; to są ludzie chorzy, 
każdy z nas może zachorować i tam się znaleźć. Mieszkańców jest dość dużo. 
P.Wiceprzew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych , 5 radnych było przeciw.  
 
Uchwała Nr VIII/42/2011 Rady Gminy Obryte zmieniająca uchwałę Nr 
XXXII/225/2006 Rady Gminy Obryte z dnia 28 czerwca 2006 roku w sprawie 
podziału gminy na obwody głosowania została podjęta. 
 
Ad.24.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – dot. interpelacji Pana Podpory – sprawa złomu jest w toku, nie ma jeszcze 
rozstrzygnięcia. Jeżeli będzie zakończona, to wszystkich poinformuję.  Proszę nie 
używać tej nazwy „afera ”. Drugie pytanie proszę zadać wnioskodawcy, ja jestem 
stroną w tej sprawie.Będzie zakończona, to poinformuję. Wiem, że byli 
przesłuchiwani pracownicy. 
P.Podpora – to nie ma podejrzanych w tej sprawie. 
P.Wójt – pan chciałby, żebym był podejrzany. 
P.PrzewRG. – nie ma podejrzanych w tej sprawie,  były tylko przesłuchania 
świadków. Cała komisja, która przeprowadziła odbiór inwestycji została 
przesłuchana. 
P.Podpora – chciałem jeszcze zapytać o wycięcie drzew przy szkole w Psarach, jak to 
się odbyło. Nie znam tematu, więc pytam. 
P.Wójt – Pani Dyrektor ma zgodę na wycięcie każdego drzewa, część drzewa wziął 
Pan Kordowski i Kołodziejczykza sprzątnięcie i inne prace remontowe a resztę 
wzięła firma z Wyszkowa za ich ścięcie. Tak również było w Sokołowie z wycięciem 
drzew. 
P.Wiśniewski – jaka jest cena przystanku, miały być szklane przystanki. 
P.Wójt – ok. 2.700 zł plus ich przywóz, dwa będą zakupione , trzeba ustalić 
lokalizację. 
P.Podpora – wykonanie budżetu za 2010 rok jest tylko w części zasługa obecnego 
Wojta, proszę o udzielenie głosu Panu Hemrykowi Szczepanikowi, byłemu Wójtowi 
Gminy. Tak naprawdę to jest jego zasługa. 
P.Przew.RG – Panu Szczepanikowi udzielimy głosu w następnym punkcie. 

Ad.25. Wolne wnioski i informacje. 

P.Przew.RG – odczytał rozstrzygnięcie Wojewody w sprawie wniosku radnego 
P.Sławomira Podpory o stwierdzenie nieważności uchwały Rady Gminy Nr 
V/19/2011 podjętej na Sesji w dniu 28 lutego 2011 roku, które stanowi załącznik do 
protokołu. 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Szczepanik H. – były Wójt Gminy – jest to sesja absolutoryjna, dziękuję za 
jednomyślność i za udzielenie absolutorium. Każdy Wójt w gminie odpowiada za 
czystość, ład i porządek. Jeździ pan po terenie , to niech Pan się przyjrzy, że w 
Gródku od szkoły w kierunku Sadykrza cały chodnik jest zarośnięty. Z chodnika 
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zrobił się trawnik.To jest niepoważne, żeby tak wyglądał chodnik.  W Obrytem przy 
chodniku zboże rośnie, mamy ładne przystanki , ale też zarośnięte.Tak samo w 
Psarach  Pan Oleksa mnie wytykał krzaki a teraz codziennie jeździ i widzi zarośnięty 
przystanek i  w interpelacjach nie zgłasza, że zarośnięty przystanek, chodnik 
zarwany, zatoczki zarośnięte. Trzeba dbać o to, co zrobiliśmy, wyczyścić i nie dać 
zarosnąć. Serce mnie się kroi, jak to zarasta.  Przynajmniej 2 razy w roku trzeba 
opryskać i będzie czysto. 
P.Wójt – cały ten ciąg drogowy jest powiatowy, to ich obowiązek, i tak ich wyręczam, 
zebraliśmy śmieci na wiosnę , oni tylko zabrali. Nie będę taki dobroduszny. Niech 
radny powiatowy zgłasza do powiatu te sprawy. Nie będziemy wyręczać 
wszystkich. Droga w Gródku jest gminna, więc porządek zrobimy. Ja się zająłem 
Pana i Rady  zaniedbaniami : podtopienia, mostki zarwane . Przez te 7 lat nic nie 
zrobiliście.Co trzeba, to wytnę. Wiele razy dokładaliśmy do powiatowych inwestycji 
a do czego oni nam dołożą. 
Chciałem przedstawić informację dot. wniosku radnego P.Tadeusza Skoczylasa w 
sprawie sprawdzenia zadania – Modernizacja przestrzeni publicznej w Sokołowie 
Wlościańskim. Komisja Rewizyjna zebrała się dwukrotnie, kosztorys wykonawczy 
bardzo odbiega od kosztorysu wstępnego. Komisja dokonała wizji lokalnej i 
wskazała usterki, które we współpracy z Wykonawcą mamy naprawić tj. brak asfaltu 
w stosunku do krawędzi chodnika,  brak odpowiednich spadków w asfalcie ( nie ma 
sposobu odwodnienia) , brak zieleni między chodnikami a parkanem kościoła, na 
Sali głównej  pęknięcia w sufitach. Łuki na wjeździe do posesji – też jest coś 
niedobrze.  
P.Oleksa – ja mówiłem, że chodniki w Psarach są kiepsko  zrobione ,ale zamierzamy 
wystąpić do Powiatu, że póki jest gwarancja , to trzeba to wykorzystać, bo gmina  
dała  1,5 mln zł i też powinna była trochę dopilnować tej sprawy, żeby to było 
zrobione w sposób należyty a nie pozarywane te chodniki zostawić. 
P.Podpora – czy operator tego traktorka zakupionego dla Obrytego, który będzie 
jeździł po chodnikach powiatowych będzie opłacany z naszego budżetu.  
P.Wójt -zastanowimy się nad tym. 
P.Chmiel – czy po chodnikach chodzą ludzie z powiatu czy z Obrytego. Jeżeli się coś 
robi byle jak, to są tego efekty. Nikt w dzisiejszych czasach nie robi  chodnika  bez  
podsypki cementowo-piaskowej. 
P.Smyk – za porzedniego sołtysa był ustalony ten zakup traktorka, ja doszłem do 
wniosku, że to jest zła decyzja .Czy nie da rady tego zmienić. 
P.Wójt – fundusz sołecki jest załącznikiem do uchwały budżetowej, musimy to 
wykonać. Tego nie można zmienić. 
P.Smyk – nic dobrego nie wyjdzie z zakupu traktorka . 
P.Borczyński – na tą drogę żwirowaną potrzebny jest jeszcze przepust. 
P.Wójt – przepust jest. 
P.Smyk – w najbliższą niedzielę  jest organizowane święto Rolnika w Pułtusku, 
będzie festyn, wystąpienie, poczęstunek. 
P.Łach – impreza odbędzie się w Domu Polonii w Pułtusku Mszą Św. W Bazylice, 
później będzie przejście do amfiteatru w Domu Polonii,  będą występy zespołów, 
proszę o powadomienie młodzieży. 
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P.Wójt zaprosił wszystkich obecnych do Wiejskiego Domu Kultury w Obrytem. 
 
Ad 26. Zakończenie obrad. 
 
Godz.  16.40– Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  VIII Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
        Przewodniczący Rady Gminy 
 
                            /Tadeusz Czyż/ 
 


